
Sporządzono: 28-08-2019

Protokół z sesji

XIV Nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Barlinku VIII kadencji samorządu gminnego
data posiedzenia: 11-07-2019

miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Barlineckiego Ośrodka Kultury, ul. Podwale 9, l piętro.

Porządek obrad

l. Otwarcie obrad.
2, Przedstawienie porządku obrad.
3, Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul.

Okrętowej działka nr 163/25 i 163/23.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie obrad.

Wykaz głosowań

l. Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul.
Okrętowej,

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: O ), nieobecni: l
ZA - 9 - Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Romaniuk Romuald; Rudnicka
Iwona; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - 3 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda; Stanisławski Piotr;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Antosiewicz Michał; Łuczak Sylwester;

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA - 10 - Antosiewicz Michał; Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary;
Poleszczuk Jacek; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy;
Szczepaniak Rafał;
PRZECIW - 2 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
WSTRZYMAŁO SIĘ - l - Stanisławski Piotr;

Przebieg sesji

Ad.pkt.2.

Na podstawie art, 20 ust, l ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Pan Mariusz
Maciejewski - Przewodniczący Rady



otworzył

XIV Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej zwołaną na wniosek
Burmistrza Barlinka.

Na podstawie listy obecności, Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w chwili otwarcia obrad
na sali było obecnych 13 radnych. Spełniony został, zatem warunek do prowadzenia obrad i
podejmowania prawomocnych uchwał.

W trakcie obrad przybył radny Grzegorz Zieliński

Lista obecności radnych

stanowi załącznik do protokołu.

Spoza grona Rady w obradach udział wzięło 6 osób.

Lista zaproszonych gości

stanowi załącznik do protokołu.

W obradach nie uczestniczyli sołtysi Gminy Barlinek,

Lista obecności sołtysów z adnotacją Przewodniczącego Rady Miejskiej
stanowi załącznik do protokołu.



Przewodniczący Rady Miejskiej wyznaczył na sekretarza obrad radnego Rafała Szczepaniaka.

Dariusz Zieliński • Burmistrz Barlinka przedstawił powody wystąpienia z wnioskiem o zwołanie
obrad Rady Miejskiej w trybie nadzwyczajnym i przedstawił porządek obrad.

l. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul.

Okrętowej.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie obrad.

Wniosek Burmistrza Barlinka wraz z proiektami uchwał

stanowią zafącznik do protokołu.

Ad. pkt. 3.

Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński - przedstawił i omówił oraz uzasadnił projekt uchwały w
sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul. Okrętowej.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - Rafał Szczepaniak odczytał pismo Organizacji
Przedsiębiorców Barlinek z dnia 10 lipca 2019 roku, w sprawie projektu uchwały o zakupie gruntu przy
ul. Okrętowej w Barlinku z przeznaczeniem na PSZOK.

1/1/M/. iD/'smo

stanowi załącznik do protokołu.

Głos zabrał Prezes PGK Sp. z o.o. Pan Zbigniew Blezień.



Głos zabrała radna Bernarda Lewandowska, zadała następujące pytania:

l. „Jak się ma podjęcie dzisiejszej uchwały do wcześniej podjętych uchwał nr 55/465 i nr 56/476 z
2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gminnych na nieruchomość
gruntową oznaczoną działkami nr 163/25 i 163/23 kiedy ww. uchwały nie zostały uchylone?

2. Czy jest to ta sama działka w sprawie której CBA prowadzi kontrolę?
3. Czy kontrola została zakończona ?
4, Czy w kwestii budowy PSZOK w danej lokalizacji zostały przeprowadzone konsultacje z

właścicielami sąsiednich nieruchomości?
5. Z czego wynika pośpiech w zakupie nieruchomości?
6. Czy prawdą jest, że w ostatnich dniach wpłynęła oferta sprzedaży działki w sąsiedniej lokalizacji

w kwocie około 40 zł/m (obecna wyceniona na 54,73 m ) na budowę PSZOK?

Szczegółowej odpowiedzi
Dariusz Zieliński.

wyjaśnień na zadane pytania udzielił Burmistrz Barlinka -

Głos zabrali radni:

Sylwester Łuczak, Cezary Krzyżanowski.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 9 głosach za, 3 przeciwnych i 2 wstrzymujących się
(na stan 14 radnych) - Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej

położonej w Barlinku przy ul. Okrętowej - działka nr 163/25 i 163/23,

Projekt uchwały oraz uchwała Nr XIV/78/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad. akt. 4.

Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński - przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie zmiany
budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok oraz udzielił szczegółowych wyjaśnień czego dotyczy zmiana w
ww. uchwale.

Głos zabrała radna Bernarda Lewandowska zadała następujące pytanie:

l, „Dlaczego tworzy się jedną uchwałę o zmianie w budżecie dla dwóch różnych inwestycji?

- zakup gruntów pod PSZOK,

- zakup samochodu ratowniczo - gaśniczego dla OSP w Rychnowie."



Odpowiedzi udzielił Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński zgodnie z zapytaniem - wnioskiem
radnej Bernardy Lewandowskiej.

Głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski zadał następujące pytanie:

l. „Proszę o udzielenie informacji dotyczącej zwiększenia środków stanowiących udział Gminy
Barlinek na zakup pojazdu dla OSP w stosunku do planu bieżącego o kwotę 107.451,00 zł?"

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński zgodnie z zapytaniem - wnioskiem
radnego Cezarego Krzyżanowskiego.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 10 głosach za, 2 przeciwnych i l wstrzymującym się
(na stan 13 radnych) - Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na

2019 rok.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr XIV/79/2Q19

stanowią załącznik do protokołu.

Ad. pkt. 5.

Brak spraw różnych.

Treści wypowiedzi radnych oraz osób biorących udział w obradach znajduje się na załączonym do
protokołu nagraniu, na którym utrwalono przebieg sesji.

Czas trwania obrad: od godz. 14"" do godz. 15".
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